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L’empresa Euroconsult, a través del responsable de la seva àrea
de Riscos Naturals, el Sr. Joan Torrebadella Barat, dóna a
conèixer temes d’interès andorrans a la comunitat científica in-
ternacional durant l’Assemblea General de la Unió Europea de
Geociències (EGU) celebrada a Viena (Àustria) del 3 al 8 d’abril
d’enguany.
Durant la primera setmana d’abril ha tingut lloc a Viena l’Assem-
blea General de la Unió Europea de Geociències a la qual han
assistit un total de 13.000 congressistes d’arreu del món, entre
els quals representants de l’empresa andorrana Euroconsult.
Després de l’assistència com a oient durant els anys 2008 i
2009, i una vegada finalitzats els treballs d’instrumentació del
gran moviment de vessant del Forn de Canillo, Euroconsult ha
participat de forma activa en la mencionada Assemblea mit-
jançant la presentació “en societat” de l’esllavissada del Forn de
Canillo, un dels moviments de massa més grans que es poden
observar als Pirineus. L’objecte de la presentació ha estat la
gestió del risc geològic associat a la gran esllavissada del Forn de Canillo en zones habitades, on s’ha explicat la important tasca por-
tada a terme tant pel Govern d’Andorra com per l’empresa FEDA en la instrumentació de l’esllavissada, així com l’experiència adquirida
en la interpretació per part d’Euroconsult de les dades recollides al llarg dels darrers anys i la gestió de les mateixes per tal de definir un
sistema d’alerta (i possible evacuació) en cas de reactivació o acceleració dels moviments del terreny.
Euroconsult està treballant actualment en tres ponències ja acceptades per la comissió tècnica (El Forn de Canillo, Anàlisi del risc en-
front caiguda de blocs a la xarxa de carreteres d’Andorra i Estabilització del desmunt D15 a l’autopista Agadir-Marràqueix (Marroc)), que
es presentaran al 2n World Landslide Forum (Roma, del 2 al 9 d’octubre de 2011).
Amb aquestes presentacions Euroconsult demostra la seva clara vocació de ser empresa referent en temes d’investigació i divulgació dels
riscos naturals, tant al Principat d’Andorra com a nivell internacional, participant en aquest sentit en estudis de moviments de massa al Marroc.

EUROCONSULT PRESENTA L’ESLLAVISSADA DEL FORN DE
CANILLO A LA COMUNITAT CIENTÍFICA INTERNACIONAL
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El ministre en funcions de Turis-
me i Comerç, Claude Benet, va
explicar ahir que el Govern ha
iniciat un projecte per tal d’iden-
tificar diversos punts d’interès
que permetin establir rutes turís-
tiques per fer amb cotxe. Segons
Benet, de moment hi ha 14 punts
detectats que es condicionaran
amb un espai d’aparcament i tau-
les d’observació amb explica-
cions per tal que els turistes pu-
guin conèixer el país. “La
voluntat és que es pugui visitar
Andorra a peu, amb bici i amb

cotxe”, va explicar el ministre. En
aquest sentit va indicar que mal-
grat que el canvi de Govern és
imminent, el projecte “ja s’ha ini-
ciat i està previst que el juliol
s’hagi acabat”.

Benet va fer aquestes explica-
cions durant la presentació d’un

nou monòlit informatiu que s’ha
instal·lat a la frontera del riu Ru-
ner i que vol “simbolitzar que
som un país turístic, amb cultura
i natura”, a més d’intentar modifi-
car el caire més “econòmic” que
dóna la senyalització d’entrada al
país. L’acció s’emmarca en el pro-

jecte de millora dels indicadors
patrimonials i turístics que ha
permès instal·lar i restaurar una
setantena de cartells amb un cost
de 74.251,45 euros. A banda d’a-
questes millores, Benet va infor-
mar que també s’estan col·locant
35 cartells per senyalitzar els rius
i els ponts del país.

CONFLICTE AMB PYRENAIR

Per altra banda, el ministre en
funcions de Turisme i Comerç va
explicar que la decisió definitiva
sobre la resolució del conflicte
amb Pyrenair no es prendrà fins a
la celebració del proper consell
d’administració d’Andorra Turis-
me. Benet va qualificar “d’insufi-
cient” l’oferta presentada per la
companyia aèria per tal de com-
pensar la cancel·lació dels vols i
va manifestar que el procediment
havia estat “poc elegant”. Claude
Benet es va mostrar “decebut” de
com han anat les coses i va reite-
rar que no es vol deixar aturar el
procés. Amb tot, va indicar que la
dels tribunals seria l’última via
que s’utilitzaria.

MERITXELL PRAT

Sant Julià de Lòria

El Govern ha destinat 74.000 euros a millorar les indicacions patrimonials i turístiques

Turisme vol senyalitzar els punts
d’interès per fer itineraris amb cotxe

EPROMOCIÓAMILLORA DELS PANELLS INFORMATIUS

El Govern ha iniciat un

projecte per senyalitzar 

14 punts d’interès 

que s’habilitaran per

aturar-s’hi amb cotxe i així

establir rutes turístiques

per fer-les amb vehicles.
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